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Protokoll 7/2024 
 

Tid Torsdagen den 26 september 2024 kl. 15.30-16.20 

Plats Stora kollegiesalen, Stadshuset 

Justering Fredagen den 4 oktober 2024,  

§§ 1-5, 9-15, 18-27, 29-35, 37, 38 

Omedelbart justerade paragrafer 

Justering Torsdagen den 26 september 2024,  

§§ 6, 7, 8, 16, 17, 28, 36,  

Anders Österberg Dennis Wedin 

Närvarande 

Beslutande ledamöter 

Anders Österberg (S) ordföranden  

Dennis Wedin (M) vice ordföranden  

 

Margareta Stavling (S)    

Anders Göransson (S)    

Ingela Edlund (S)   

Clara Lindblom (V)      

Lennart Tonell (MP)    

Rita Valanko (M)      

Anders Edin (SD)    

André Nilsson (L) §§ 1-37   

Svante Linusson (C) 

Tjänstgörande ersättare 

Tim Schnoor (V)   för Jonathan Metzger (V)  

Johan Ekwall (M)   för Fredrik Sand (M) 

Felix Schartner Giertta (MP) § 38  för André Nilsson (L) 

Ersättare: 

Emil Bustos (S)    

Tove Lönstad (S)    

Bengt-Olov Tengmark (S)    

Maj-Len Eklund (S)      

Agneta Sundberg (V)    
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Felix Schartner Giertta (MP) §§ 1-37    

Gabriel Kroon (SD)     

Aron Modig (KD) §§ 1-37 

Tjänstemän 

Förvaltningschefen Thomas Andersson, Jenni Almgren, Susanne 

Bengtsson, Göran Carlberg, Britta Eliasson, Annika Forsing, 

Sverker Henriksson, Anders Johnson, Jesper Skiöld, Carolina 

Zandén och nämndsekreterare Kerstin Thörner, samt 

borgarrådssekreteraren Sonja Pagrotsky och personalföreträdaren 

Luis Lopez §§ 1-6.  
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§30 
Samråd ny tunnelbana till Älvsjö. Anmälan av 
svar på remiss  

Dnr E2024-01942 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets 

förslag: 

1. Exploateringsnämnden godkänner anmälan.  

Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 22 augusti 2024. 

Nämndens behandling av ärendet  

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

Beslutsgång 

Ordföranden Anders Österberg (S) finner att nämnden beslutar 

enligt kontorets förslag.  

Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Dennis Wedin m.fl. (M) lämnar särskilt uttalande 

enligt följande: 

Vi finner det mycket glädjande att det blir en ny tunnelbana i 

Stockholm, den gula linjen mellan Fridhemsplan och Älvsjö. 

Det binder samman vår stad, möjliggör för fler att jobba och 

bo i Stockholm och ger fler möjlighet till ett hållbart och 

tidseffektivt resande. 

Det är också en stor lättnad att den planerade arbetstunneln 

förläggs vid Lindhagensplan i stället för vid en av Stockholms 

mest älskade parker – Rålambshovsparken. Placeringen av 

arbetstunneln kommer dock inte bli friktionsfri – inte minst 

vad gäller trafiken mellan Kungsholmen och Västerort. 

Utöver ett lyhört samarbete mellan staden och regionen (där 

det under de senaste åren funnits mer att önska vad gäller de 

S-ledda styrena i staden och regionen) behöver inte minst 

staden säkra att gående, cyklister, bilister och kollektivtrafik 

kan passera Lindhagensplan så friktionsfritt som möjligt utan 

att omgivande bostadsområden och kvarter påverkas negativt i 

för hög utsträckning.  
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Det är förvisso bra att FUT har minskat arbetsområdet i 

anslutning till Älvsjö idrottsplats. Dock kvarstår en viss oro 

eftersom verksamhetsytor i anslutning till idrottsplatsen 

fortsatt föreslås att tas i anspråk. Det innebär att 

etableringsområdet riskerar att påverka verksamheten på 

Älvsjö IP under byggtiden. En sådan etablering kommer att 

pågå under många års tid och även påverka infarten till 

idrottsplatsen för såväl bilar som fotgängare och cyklister. 

Stora delar av föreningslivet skulle därför påverkas negativt 

under lång tid, kanske till och med få lägga ned eller tvingas 

flytta. Idrotts- och föreningslivet är högt prioriterat för oss, det 

bidrar positivt till samhället och individen på många sätt. Att 

riskera stora delar av detta lokalt är av uppenbara skäl därför 

en ohållbar situation. Vi förutsätter därför att 

etableringsytorna analyseras och används på så sätt att 

genomförandet minimerar påverkan för befintliga idrottsytor.  

 

 

 Vid protokollet 

  

  

 Kerstin Thörner 
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